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Geachte collega Raadsleden,

De werkgeverscommissie, bestaande uit Michiel Roelofs, Frank Oolbekkink en
ondergetekende, is namens de raad verantwoordelijk voor de aansturing van de
griffier. De griffier stelt daartoe jaarlijks het griffie-jaarplan op en legt
verantwoording af over het functioneren van de griffie in het griffie-jaarverslag.
Met deze brief brengen wij verslag uit over onze werkzaamheden en bevindingen en
sturen wij beide genoemde documenten ter informatie toe.

Als onze belangrijkste taak zien wij het invullen van de rol als werkgever van het
griffiepersoneel. In dat kader hebben wij er ons in het afgelopen jaar op gericht,
aandacht te besteden aan het wel en wee van de medewerkers (zoals hun
verjaardagen), een veilige omgeving om hun werk te doen, maar ook de waardering
voor hun werkzaamheden. Dit werd door de medewerkers positief ontvangen.
In 2023 is de werkgeverscommissie acht maal bij elkaar gekomen om haar
werkzaamheden uit te voeren. Twee maal sloot de voorzitter van de
werkgeverscommissie aan in het presidium, ter afstemming.

In januari 2023 constateerden wij met het presidium dat het toenmalige
capaciteitsprobleem op de griffie, met de daaraan gekoppelde te hoge werkdruk, zo
snel mogelijk opgelost moest worden. Daartoe zijn in dat voorjaar een
administratieve kracht en een raadsadviseur aangetrokken.
Deze nieuwe medewerkers zijn ingewerkt, het team heeft zich opnieuw gevormd en
er is een merkbaar verschil in tijd en belasting voor de overige medewerkers op de
griffie.
Ook heeft de werkgeverscommissie afgelopen jaar de Organisatieverordening en
overige stukken aangaande de griffie, stammend uit 20t2, geactualiseerd. Deze zijn
inmiddels ook door de raad vastgesteld.
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Daarnaast hebben we een nieuw modeljaarplan en jaarverslag ontwikkeld. Dit vormt
de leidraad voor het verslag over 2023 en het plan voor 2024. De eindproducten treft
u in de bijlagen bij deze brief aan.

Voor de griffier zelf hebben wij vorig jaar het landelijke, generieke functieprofiel
vastgesteld. Hierover hebben we op 14 september 2023 een jaargesprek gevoerd

met de griffier, met dank voor de input vanuit de raad. Het was een goed en stevig
gesprek, over de ontwikkeling van de griffier in het functieprofiel, waarin goede

afspraken zijn gemaakt.
Onder andere werd geconcludeerd dat de griffier een goede, verbindende rol speelt
en dat dit door de raad wordt gewaardeerd. Een van de aandachtspunten is het
ontwikkelen van een sterkere projectmatige aanpak. Wat ons betreft mag de griffier
zichzelf kritischer de vraag stellen welke taken écht van de griffie zijn.
Het (geheime) verslag van het jaargesprek ligt voor alle raadsleden op de griffie ter
inzage.

Op t4 december 2023 heeft de jaarlijkse heisessie plaatsgevonden met de voltallige
werkgeverscommissie en griffie. Een zeer nuttige bijeenkomst, waarin iedereen
zijn/haar bijdrage heeft kunnen leveren. Als werkgeverscommissie kregen wij een

beter beeld bij de werkzaamheden van de griffie en spraken wij waardering en

vertrouwen namens de raad uit. We steunen de griffie in het stellen en bewaken van
grenzen, zoals het terugsturen van stukken die niet aan basale kwaliteitseisen
voldoen.
Dc plannen voor het huidige kalenderjaar heeft de voorzitter van de

werkgeverscommissie in het presidium van 6 februari dit jaar uiteengezet. De

commissie geeft als opdracht mee om spelregels op te zetten om de zogenoemde
"bufferfunctie" strikter in te kunnen vullen. De nadruk ligt hierbij op de leesbaarheid,
kwaliteit en tijdigheid van (alle) raadsstukken.

Tot slot,
De werkgeverscommissie is de overtuiging toegedaan dat de griffie moet passen bij
de aard en ambitie van de gemeenteraad. De hoofdvraag is derhalve wat voor raad

wij zelf willen zijn. Deze vraag is door het presidium opgepakt en onder anderen
behandeld is de heisessie van de raad, in september vorig jaar. Aangezien een

sluitend antwoord nog niet werd gevonden, heeft het presidium hierover nog verder
gesproken in een hei-avond dit jaar. De werkgeverscommissie kijkt uit naar de

afronding van de zoektocht naar het antwoord op deze vraag. Op basis daarvan kan

bezien worden welke ondersteuning door de griffie daar bij hoort. Mochten daar extra
taken voor de griffie uit voort vloeien dan zullen wij kijken naar de benodigde
uitbreiding en daartoe een voorstel aan de raad voorleggen.
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